
Referat styremøte 15.08.19 

 

Alle tilstede, inkl en vara 

 

Sak 1. Ledervervet: Styret vedtok enstemmig at Grethe sitter som fungerende formann til neste valg, 

19.06.2020. (Spesialen i Ål) oppfordrer ALLE til å komme med kandidater i god tid før dette. 

 

Sak 2. NJSK spesialen 2020, den blir på Ål, 19-21 juni. Enkel utstilling (lørdag) årsmøte Fredag 

19.06.20 (utstillingskomiteen har kontroll på dette)  

 

Sak 3. Forslag om felles utstilling med SJSK (Svensk Japansk spets klubb) i 2023, deres 50 års 

jubileum, ca 1 helga i juli, Morokulien, japanske dommere, styre stiller seg positive til forslaget, og 

jobber videre med dette. 

 

Evt. 

Valperiser: forslag er at det tas 17000 kr pr valp, som inkluderer at oppdretter melder inn 

valpekjøper i NJSK. Godkjent. 

Det anbefales sterkt at oppdretter melder inn valpekjøpere (må kun betale NKK avgiften) for 

valpekjøperne, for å få nye medlemmer i klubben osv  

 

Æresmedlem: Brit Frida, det blei vedtatt at vi gir en fin gave, som skal gis også til evt nye 

æresmedlemmer vider, vi jobber med å finne den rette gaven 😊 

Marita ønsker å gå av som redaktør i bladet, derfor vil vi oppfordre medlemmer til å bidra til å holde 

bladet i gang videre, så vi søker etter ny redaktør til bladet 

Vi oppfordrer medlemmer til å bli med i utstillingskomiteen. Dei er bare 3 stk til nå, og ønsker flere 

som ønsker å bidra med spesialen våres. 

Facebook polesy…. Holde oss «voksne», en kommentar er nok ol.  

 


